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§ 49 Ekonomisk prognos 2025 

FSN-2025-1702 
 
Sammanfattning 
Funktionsstödsförvaltningen har tagit fram Ekonomisk prognos 2025. Prognosen 
innehåller det prognostiserade resultatet för funktionsstödsnämnden för helåret 2025.  
 
Till grund för prognosen står en beräknad negativ budgetavvikelse på årsbasis om 35 
miljoner kronor som består dels av ett underskott inom personlig assistans om 18 miljoner 
kronor, dels av negativa avvikelser inom övrig verksamhet om 17 miljoner kronor. 
Förvaltningen har gjort åtgärder motsvarande 17 miljoner kronor vilket innebär att det 
underskott om 18  miljoner kronor som prognostiseras i denna rapport kan i sin 
helhet härledas till utmaningar inom personlig assistans. 
 
Beslut 
1. Funktionsstödsnämnden godkänner Ekonomisk prognos 2025. 
 
2. Funktionsstödsnämnden tillskriver kommunstyrelsen om behov av justeringar gällande 
funktionsstödsnämndens budgetram med anledning av kostnadsökningar inom personlig 
assistans som prognostiseras generera ett underskott om 18 miljoner kronor. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Josefin Anselmsson (M), Malin Ahlström (M), Lise-Lott Douhane (M), Joakim Larsson 
(M), Simon Sönnergren (M) och Ewa Langerbeck (C) lämnar ett särskilt yttrande i ärendet. 
(se Bilaga 1) 
 
Uno Hansson (SD), Stefan Claesson (SD) och Jane Olin (SD) lämnar ett särskilt yttrande i 
ärendet. (se Bilaga 2) 
 
Madeleine Håkansson (V), Carin Gustafsson (V) och Marcus Falk (V) lämnar ett särskilt 
yttrande i ärendet. (se Bilaga 3) 
   

Yrkanden 
Roko Kursar (L) yrkar att nämnden ska lägga till ett beslut i ärendet som lyder: 
 
2. Funktionsstödsnämnden tillskriver kommunstyrelsen om behov av justeringar gällande 
funktionsstödsnämndens budgetram med anledning av kostnadsökningar inom personlig 
assistans som prognostiseras generera ett underskott om 18 miljoner kronor. 
 
Bengt Persson (S), Christian Lie (MP) och Carin Gustafsson (V) yrkar bifall till Kursars (L) 
föreslagna tilläggsbeslut. 
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Beslutsgång 
Ordförande finner att det enbart finns ett förslag till beslut vilket är att godkänna 
prognosen samt tillskriva kommunstyrelsen om behov av justeringar gällande 
funktionsstödsnämndens budgetram enligt Kursars (L) tilläggsförslag. 
 
Ordförande frågar nämnden om förslagen är rätt uppfattade och om nämnden i så fall kan 
besluta i enlighet med dessa. Efter jakande svar finner ordförande att en enig 
nämnd godkänner Ekonomisk prognos 2025 och tillskriver kommunstyrelsen om behov av 
justeringar gällande funktionsstödsnämndens budgetram med anledning av 
kostnadsökningar inom personlig assistans som prognostiseras generera ett underskott om 
18 miljoner kronor. 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 
Stadskontoret via programmet Stratsys 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse FSN 250526 - Ekonomisk prognos 2025 
• Beslut FSN-AU 250515 (§97) Ekonomisk prognos 2025 
• Ekonomisk prognos för funktionsstödsnämnden 2025 
• Nyckeltalsbilaga till ekonomisk prognos 2025 
• Presentation FSN 2025-05-26 - Ekonomisk prognos FSN 250526 
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Bilaga 1         

Särskilt yttrande 

Ekonomisk prognos 2025, FSN-2025-1702 

Moderaterna och Centerpartiet ser med viss oro på att Funktionsstödsnämnden än en gång 
prognostiserar ett underskott trots genomlysning och år av åtgärdsplanering.  

Den personliga assistansen är en insats som kompenseras med betydligt högre ersättning per 
timme än vad den timmen bör kosta att utföra. I schablonen för assistansersättning finns 
kompensation för löne- och lönebikostnader, administrationskostnader, utbildningsomkostnader, 
assistansomkostnader samt arbetsmiljöinsatser och personalomkostnader med mera. Poster som 
inte heller nyttjas till fullo inom kommunal utförarverksamhet. Förra året höjdes 
assistansersättningen med 3% samtidigt som löneökningen inom HÖK låg på 3,3%. Ett 
ytterligare problem för malmöbor med personlig assistans är i vår mening att man använder 
anställningsformen HÖK då den enskilde i enlighet med LSS bör kunna få besluta om vem som 
ska få anställning samt om och vem som skall sluta. Möjligheten att besluta runt sin personal när 
man har de omfattande behov som genererar insatsen och således är beroende av människor som 
ska arbeta i ens hem ofta tillsammans i familjer är en väsentlig del för att leva som andra under 
goda levnadsvillkor och känna delaktighet och nyttja självbestämmande. Här är 
anställningsformerna under andra kollektivavtal betydligt mer främjande för den enskilde och 
dennes behov utan att personal på något sätt tenderar att drabbas negativt.  

Sedan lagstiftningen ändrades har även de grundläggande behoven blivit mer omfattande vilket 
också visar sig i ökningen av ärende enligt SfB där staten är huvudfinansiär och kommunen 
enbart står för de första 20 timmarna. Samtidigt ser vi en minskning av antalet individer inom 9§2 
LSS men utökat antal timmar. De timmar som blivit till grundläggande behov ska tidigare ha 
utförts inom ramen för andra personliga behov och borde därför inte utgöra fler antal timmar 
eller innebära högre kostnader om kommunen tidigare utfört hela beslutet. Att rätten och 
behoven ska tillgodoses är en självklarhet och den personliga assistansen är en frihetsreform men 
att prognoserna kan slå så fel är något Funktionsstödsnämnden behöver ta tag i på allvar. 
Kostnader kan man skylla på mångt och mycket men förutsättningen för en balanserad budget 
bör vara gynnsam, i en insats som till största del utförs av privata aktörer som inte har möjlighet 
att gå med underskott. 

Funktionsstödsnämnden 2025-05-26 

Josefin Anselmsson (M)  

Malin Ahlström (M)  

Lise-Lott Douhane (M) 

Joakim Larsson (M)  
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Simon Sönnergren (M)  

Ewa Langerbeck (C) 

7



Bilaga 2        

Särskilt yttrande 

Ekonomisk prognos 2025, FSN-2025-1702 

Sverigedemokraterna tycker det är lovvärt att Funktionsstödsförvaltningen arbetat aktivt med att 
bringa ner det prognosticerade underskottet med 17 miljoner mot det budgeterade underskottet 
på 35 miljoner. Farhågor finns dock fortfarande på om förvaltningen kan hålla nuvarande 
prognos till ”bara” 18 miljoner eller att det kommer att öka under kommande halvår. 

Sverigedemokraterna ser med tillförsikt framemot att förvaltningen gör sitt yttersta för att inte 
öka på det nu prognosticerade underskottet utan kan fortsätta att arbeta ner kvarvarande 
underskott också. 

Funktionsstödsnämnden 2025-05-26 

Uno Hansson (SD) 

Stefan Claesson (SD) 

Jane Olin (SD) 
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Bilaga 3         

Särskilt yttrande 

Ekonomisk prognos 2025, FSN-2025-1702 

Vänsterpartiet har tagit del av Ekonomisk prognos 2025 och välkomnar att nämnden tillskriver 
kommunstyrelsen angående prognostiserat underskott inom personlig assistans. I Vänsterpartiets 
budgetförslag för 2025 förutsågs underskott inom personlig assistans på grund av 
omvärldsfaktorer som är utanför nämndens möjlighet till påverkan och funktionsstödsnämnden 
föreslogs därför erhålla ansvarsfrihet för eventuella underskott som kan uppstå inom personlig 
assistans. Den styrande minoriteten valde istället att lägga fram en budget baserad på en modell 
där personlig assistans inte ingick i tilldelningsmodellen. 

Det är av allra största vikt att funktionsstödsnämndens budgetram justeras för att inte inkräkta på 
rättighetsbärares rätt till goda levnadsvillkor. Rätten till personlig assistans handlar om jämlikhet 
för att skapa delaktighet och inkludering. Utan erforderliga medel riskeras att dessa rättigheter 
inskränks och urholkas. 

Vänsterpartiet vill även fortsatt påpeka att nämndens verksamheter är underfinansierade och att 
vi vänsterpartister hellre ser en skattehöjning än en försämrad välfärd med nedskärningar 
maskerade som “effektiviseringar”. 

Funktionsstödsnämnden 2025-05-26 

Carin Gustafsson (V) 

Madeleine Håkansson (V) 

Marcus Falk (V) 
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§ 50 Internkontrollplan 2025 - Deluppföljning 1: Delegeringsprocessen, 
privata medel, inköp utanför avtal och välfärdsbrottslighet 

FSN-2024-5070 
 
Sammanfattning 
Deluppföljning 1 av internkontrollplan 2025 som omfattar direktåtgärder för följsamhet till 
delegeringsprocessen inom hälso- och sjukvårdslagen, hantering av privata medel, 
granskning av inköp utanför avtal och välfärdsbrottslighet. Den kommungemensamma 
granskningen av välfärdsbrottlighet rapporteras vidare i en separat uppföljningsrapport till 
kommunstyrelsen. 
 
Beslut 
1.Funktionsstödsnämnden godkänner Deluppföljning 1 av Internkontrollplan 2025 samt 
Uppföljningsrapport för granskning av välfärdsbrottslighet. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Uno Hansson (SD), Stefan Claesson (SD) och Jane Olin (SD) lämnar ett särskilt yttrande i 
ärendet. (se Bilaga 4) 
   

Beslutsgång 
Ordförande finner att det enbart finns ett förslag till beslut vilket är att godkänna 
deluppföljningen och uppföljningsrapporten. 
 
Ordförande frågar nämnden om förslagen är rätt uppfattade och om nämnden i så fall kan 
besluta i enlighet med dessa. Efter jakande svar finner ordförande att en enig nämnd 
godkänner Deluppföljning 1 av Internkontrollplan 2025 samt Uppföljningsrapport för 
granskning av välfärdsbrottslighet. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen via Stratsys (avser granskning av välfärdsbrottslighet). 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse FSN 250526 - Uppföljning av internkontrollplan 2025 
• Beslut FSN-AU 250515 (§98) Internkontrollplan 2025 - Deluppföljning 1: 

Delegeringsprocessen, privata medel, inköp utanför avtal och välfärdsbrottslighet 
• Deluppföljning 1 internkontrollplan 2025 
• Uppföljningsrapport granskning välfärdsbrottslighet funktionsstödsförvaltningen 
• Beslut FSN 250127 (§7) Internkontrollplan 2025 
• Funktionsstödsnämndens Internkontrollplan 2025 
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Bilaga 4        

Särskilt yttrande 

Internkontrollplan 2025 – Deluppföljning 1: Delegeringsprocessen, privata 
medel, inköp utanför avtal och välfärdsbrottslighet, FSN-2024-5070   

Vi Sverigedemokrater ser positivt på att arbetet ska utvecklas inom områdena som gäller för 
internkontrollplanen. Vi Sverigedemokrater ställer oss dock tveksamma till att den politiska 
majoriteten i nämnden tar tillräckligt allvarligt på avvikelser/fusk som görs av bidragsmottagande 
föreningar. Vi Sverigedemokrater har årligen såväl opponerat oss som reserverat oss i nämnden 
mot utbetalningar till vissa föreningar och verksamheter som vi menar vara tveksamma. Stöd 
för detta ser vi oss få i denna kontrollplan: att nämnden skattar sammantaget det egna arbetet 
med att motverka välfärdsbrottlighet som ett förbättringsområde och inte på någon punkt skattar 
nämnden sitt arbete som tillfredställande.  

Vi ser nu fram emot att nämnden ska arbeta mer med uppföljning och för att upptäcka 
felaktigheter som då bör resultera i färre och lägre bidragstilldelningar framöver.  

Funktionsstödsnämnden 2025-05-26 

Uno Hansson (SD) 

Stefan Claesson (SD) 

Jane Olin (SD) 
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§ 51 Förslag till nya tomter för LSS-boende 

FSN-2025-2407 
 
Sammanfattning 
Ärendet innehåller förslag på fem tomter för LSS-boende. Tomterna bedöms ha potential 
för vidare projektering men eftersom sådana processer är resurs- och tidskrävande söker 
förvaltningen nämndens godkännande om utbyggnad på de föreslagna tomterna ska 
utredas vidare.  
 
Beslut 
1. Funktionsstödsnämnden godkänner tomten Vintrie 20:1 för fortsatt projektering. 
 
2. Funktionsstödsnämnden godkänner tomten Fosie 162:25 för fortsatt projektering. 
 
3. Funktionsstödsnämnden godkänner tomten Fårabäck 180:37 för fortsatt projektering. 
 
4. Funktionsstödsnämnden godkänner tomten Rosengård 130:33 för fortsatt projektering. 
 
5. Funktionsstödsnämnden godkänner tomten Sallerup 180:22 för fortsatt projektering. 

Reservationer och särskilda yttranden 
Josefin Anselmsson (M), Malin Ahlström (M) och Lise-Lott Douhane (M) reserverar sig 
mot beslutet. (se Bilaga 5) 
 
Madeleine Håkansson (V) och Carin Gustafsson (V) reserverar sig mot beslutet. 
(se Bilaga 6) 
   

Yrkanden 
Carin Gustafsson (V) yrkar att nämnden ska godkänna tomterna Fosie 162:25, Fårabäck 
180:37, Rosengård 130:33 och Sallerup 180:22 för fortsatt projektering samt att 
gruppbostäder enligt LSS 9§9 uppförs med maximalt 3-5 lägenheter på dessa tomter. 
Vidare yrkar Gustafsson (V) att nämnden inte ska godkänna tomten Vintrie 20:1 för 
fortsatt projektering. 
 
Josefin Anselmsson (M) yrkar bifall till Gustafssons (V) förslag att nämnden ska godkänna 
tomterna Fosie 162:25, Fårabäck 180:37, Rosengård 130:33 och Sallerup 180:22 för fortsatt 
projektering, att gruppbostäder enligt LSS 9§9 uppförs med maximalt 3-5 lägenheter på 
dessa tomter samt att nämnden inte ska godkänna tomten Vintrie 20:1 för fortsatt 
projektering. 
 
Bengt Persson (S), Roko Kursar (L), Christian Lie (MP) och Stefan Claesson (SD) yrkar att 
nämnden ska godkänna samtliga föreslagna tomter för fortsatt projektering. 
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Beslutsgång 
Ordförande finner att det finns två förslag till beslut. Dels Persson (S), Kursars (L), Lies 
(MP) och Claessons (SD) förslag att nämnden ska godkänna samtliga föreslagna tomter för 
fortsatt projektering. Dels Gustafssons (V) och Anselmssons (M) förslag att nämnden ska 
godkänna tomterna Fosie 162:25, Fårabäck 180:37, Rosengård 130:33 och Sallerup 180:22 
för fortsatt projektering, att gruppbostäder enligt LSS 9§9 uppförs med maximalt 3-5 
lägenheter på dessa tomter men att inte godkänna tomten Vintrie 20:1 för fortsatt 
projektering.   
 
Efter att ha tillfrågat nämnden finner ordförande att förslagen är rätt uppfattade och att 
nämnden är redo att gå vidare till beslut. 
 
Efter att ha ställt förslagen mot varandra finner ordförande att nämnden beslutar i enlighet 
med Persson (S), Kursars (L), Lies (MP) och Claessons (SD) förslag och att nämnden 
därmed godkänner samtliga tomter fortsatt projektering, det vill säga Vintrie 20:1, Fosie 
162:25, Fårabäck 180:37, Rosengård 130:33 och Sallerup 180:22. 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse FSN 250526 - Förslag till nya tomter för LSS-boende 
• Beslut FSN-AU 250515 (§99) Förslag till nya tomter för LSS-boende 
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Bilaga 5         

Reservation 

Förslag till nya tomter för LSS-boende, FSN-2025-2407 

Moderaterna och Centerpartiet yrkade avslag till ett godkännande av tomten Vintrie 20:1 för 
fortsatt projektering samt att gruppbostad enligt LSS 9§9 uppförs med maximalt 3–5 lägenheter 
på resterande fyra tomter. 

Tomten Vintrie 20:1 ligger i nära anslutning till både järnväg och fyrfilig motorväg. Med hänsyn 
till att både järnväg och motorväg utgör riskfaktorer som är svåra att bedöma innan hyresgäster 
flyttar in ser vi onödiga komplikationer med att uppföra ett boende just här. Riskerna väger högre 
än att vi ska testa oss fram på bekostnad av hyresgästernas och personalens säkerhet och hälsa. 
Målgruppen som växer i kön till gruppbostad har kognitiva nedsättningar och kan med det både 
ha nedsatt konsekvenstänkande eller särskilda behov av kontinuitet och stimulianpassning. 
Åtgärder som externplacering mot malmöbornas vilja när de byggt upp trygghet i sin bostad eller 
tvångs- och begränsningsåtgärder i deras hem bör aldrig igen vara ett alternativ. Inte heller risker 
med buller och avledning som i sin tur kan generera stressutlösta beteenden som kan skada 
malmöbon och dennes personal. 

Att slentrianmässigt bygga så stort som möjligt för att kommunen ligger efter i planeringen ska 
inte vara på bekostnad av malmöborna. Stadens behov av att hitta tomter och erbjuda lägenheter 
måste vara utifrån behoven hos dem som ska bo där när vi talar om bostäder enligt LSS 9§9. Att 
bygga med enskilda ingångar och flera gemensamhetsutrymmen tydliggör att vi bygger för stort 
för att de boende ska kunna finna en social gemenskap tillsammans i sitt hem. Det tenderar att 
handla om enbart lokalyta och bemanning snarare än om att ge människor rätt att leva som andra. 
Det finns en anledning till att Socialstyrelsens riktlinjer togs fram och vi ser gång på gång 
anledning till att dessa tjänar sitt syfte i vår stad. Att man i vissa fall skulle kunna placera sex 
individer tillsammans är ett onödigt risktagande på bekostnad av malmöbor med 
funktionsnedsättning. Stressen och utanförskapet som kan uppstå i sådana tester är inte värdiga 
en stad som skulle kunna stå i fronten för att nu gå emot den institutionsutveckling vi återigen ser 
inom gruppbostäder, inte att stå i fronten för det omvända. Då vårt yrkande inte vann gehör, 
valde vi att reservera oss. 

Funktionsstödsnämnden 2025-05-26 

Josefin Anselmsson (M) 

Malin Ahlström (M) 

Lise-Lotte Douhane (M)  
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Med instämmande av 

Joakim Larsson (M)  

Simon Sönnergren (M) 

Ewa Langerbeck (C) 
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Bilaga 6         

Reservation 

Förslag till nya tomter, FSN-2025-2407 

Vi i Vänsterpartiet ställer oss bekymrade över den utförda riskbedömningen av att bygga LSS-
boende på tomten Vintrie 20:1, och anser särskilt att dess relativa närhet till en starkt trafikerad 
motorväg som saknar ordentlig avskärmning borde ha tagits mer allvarligt. 

Utöver detta så vill vi lyfta vikten av att de av nämnden godkända tomterna, när detaljplanen för 
de tilltänkta LSS-boendena antas, ska byggas med gruppbostäder som inkluderar max 3-5 
boplatser. Detta är den rekommendation som framtagits av Socialstyrelsen, och vi håller oss 
kritiska till att den, som nämnden gjort en vana av, ska tummas på.  

På grund av detta så yrkar vi istället själva bifall endast till följande tomter:   

Fosie 162:25 
Fårabäck 180:37 
Rosengård 130:33 
Sallerup 180:22 

samt att gruppbostad enligt LSS 9§9 uppförs med maximalt 3-5 lägenheter på dessa tomter. 

Vidare så yrkar Vänsterpartiet yrkar avslag till följande tomter: 

Vintrie 20:1 

När vårt yrkande inte bifölls så reserverade vi oss gentemot nämndens beslut. 

Funktionsstödsnämnden 2025-05-26 

Carin Gustafsson (V) 

Madeleine Håkansson (V) 

Med instämmande av 

Marcus Falk (V) 
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§ 52 Inkomna, utgående och upprättade skrivelser till nämnden 

FSN-2025-47 
 
Sammanfattning 
I ärendet redovisas inkomna, utgående och upprättade skrivelser som registrerats på 
funktionsstödsförvaltningen inför månadens sammanträde. 
 
Beslut 
1. Funktionsstödsnämnden godkänner redovisningen av inkomna, utgående och upprättade 
skrivelser. 
   

Beslutsgång 
Ordförande finner att det enbart finns ett förslag till beslut vilket är att godkänna 
redovisningen. 
 
Ordförande frågar nämnden om förslaget är rätt uppfattat och om nämnden i så fall kan 
besluta i enlighet med detta. Efter jakande svar finner ordförande att en enig nämnd 
godkänner redovisningen av inkomna, utgående och upprättade skrivelser. 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse FSN 250526 - Inkomna, utgående och upprättade skrivelser 
• Inkommet från stadsrevisionen - Årsrapport funktionsstödsnämnden 2024, FSN-

2025-2623 
• Inkommen från kommunfullmäktige - Rapport gällande ej verkställda beslut (LSS 

och SoL) kvartal 4 2024, FSN-2024-35 
• Inkommande från kommunfullmäktige - Malmö stads beredskapspolicy för ett 

resilient Malmö, FSN-2024-5219 
• Inkommet från kommunstyrelsens arbetsutskott - Yttrande Remiss Socialstyrelsen - 

Förslag till författningar som avser personuppgiftsbehandling i hälso- och 
sjukvården och socialtjänst, FSN-2025-1645 

• Inkommet från kommunstyrelsens arbetsutskott - Yttrande gällande Remiss 
Socialdepartementet - Det nödvändiga ska vara tillåtet - en lag om internationellt 
hälso- och sjukvårdssamarbete, FSN-2025-797 

• Inkommet från miljönämnden - Lokalt Klimatrådslag i Malmö, FSN-2024-5067 
• Utgående svar gällande Förvaltningsremiss - Rapportering av aktiviteter som bidrar 

till målen i miljöprogrammet, FSN-2025-1430 
• Upprättat på funktionsstödsförvaltningen - Överenskommelse med ASF för att 

underlätta övergång från daglig verksamhet till den reguljära arbetsmarknaden 
• Upptättat på funktionsstödsförvaltningen - Protokoll från förvaltningsrådet (FSF-

FVR) 2025-05-16 
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§ 53 Återrapportering av delegationsbeslut 

FSN-2025-52 
 
Sammanfattning 
Enligt kommunallagen (6 kap. 37–40 §§) kan nämnden lämna över rätten att fatta beslut i 
vissa ärenden, exempelvis till ett utskott, en ledamot eller en tjänsteperson (så kallad 
delegering). 
 
De beslut som får fattas på detta sätt finns med i nämndens delegationsordning. 
Kommunallagen ger nämnden möjlighet att besluta om och hur ofta delegationsbeslut ska 
rapporteras till nämnden. 
 
Beslut 
1. Funktionsstödsnämnden godkänner återrapporteringen av delegationsbesluten. 
   

Beslutsgång 
Ordförande finner att det enbart finns ett förslag till beslut vilket är att godkänna 
återrapporteringen. 
 
Ordförande frågar nämnden om förslaget är rätt uppfattat och om nämnden i så fall kan 
besluta i enlighet med detta. Efter jakande svar finner ordförande att en enig nämnd 
godkänner återrapporteringen av delegationsbesluten. 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse FSN 250526 - Återrapportering av delegationsbeslut 
• Delegationsbeslut - Protokoll funktionsstödsnämndens arbetsutskotts (FSN-AU) 

2025-05-15 
• Delegationsbeslut - Beslut enligt SoL, april 2025 
• Delegationsbeslut - Beslut enligt LSS, april 2025 
• Delegationsbeslut - Beslut om inköpskort (punkt 11.1 i delegationsordningen) 
• Delegationsbeslut - Beslut om inköpskort (punkt 11.1 i delegationsordningen) 
• Funktionsstödsnämndens delegationsordning, verion 3.3 
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§ 54 Information från förvaltningen

FSN-2025-55 

Sammanfattning 
Information från förvaltningen om aktuella händelser i verksamheterna och inom 
funktionsstödsområdet. 

Förvaltningsdirektör Charlotte Widén Odder informerar om följande: 
Funkisfestivalen är en melodifestival för personer över 15 år med funktionsnedsättning 
inom LSS personkrets 1. Sedan 2024 anordnas en deltävling i Malmö där vinnaren går 
vidare till semifinal i Stockholm. Delfinalen i Malmö samarrangeras av kulturförvaltningen, 
fritidsförvaltningen och funktionsstödsförvaltningen. På funktionsstödsnämndens 
sammanträde (starttid 10:00) informerar projektledare Ulrika Hybrant från 
kulturförvaltningen om Funkisfestivalen och Malmö stads deltävling. På punkten 
medverkar även Mimmi Dettviler som informerar om arbetet med sociala medier. 
(Se bilagda presentationer) 

Varje månad mottar funktionsstödsnämnden en så kallad Månadsrapport. Syftet med 
rapporten är att nämnden kontinuerligt ska kunna följa den ekonomiska utvecklingen och 
dess konsekvenser. Vid punkten öppnar direktör upp för frågor gällande Månadsrapport 
april 2025. (Se bilagd månadsrapport). 

Den 1 september 2025 träder en ny organisation av avdelningen LSS-bostäder i kraft. 
Bakgrunden till förändringen är att det idag finns en ojämn fördelning mellan enheterna 
både när det gäller antalet brukare, medarbetare och verksamheter men även skillnader i 
arbetsbelastning, ekonomi och arbetsmiljö. Den nya organisationen ska samla övergripande 
funktioner och skapa mer balans och bättre möjligheter att möta framtidens behov, som till 
exempel nybyggnationer, förändringen är framtagen i samverkan med fackliga 
organisationer och i enighet.  

Den 1 april 2025 genomförde funktionsstödsförvaltningen en organisationsjustering och 
vid föregående sammanträde presenterades en övergripande organisationsskiss av 
förvaltningens organisering. Vid föregående nämndsmöte var avdelningschefrollen för 
avdelningen socialpsykiatri, boende och barn (SBB) fortfarande vakant men nu står det 
klart att från och med den 1 september 2025 tillträder Albert Hyseni som avdelningschef. 
Hyseni har tidigare arbetat på som sektionschef och enhetschef inom 
funktionsstödsförvaltningen.  

Den kommunala revisionen är fullmäktiges kontrollinstrument för att granska den 
verksamhet som bedrivs i nämnder och styrelser. Den 8 maj 2025 fastställde 
stadsrevisionen sin Årsrapport för funktionsstödsnämnden 2024. Den sammanvägda 
bedömningen, utifrån den årliga granskningen, är att funktionsstödsnämndens verksamhet 
har bedrivits på ett inte helt ändamålsenligt sätt, att den interna kontrollen har varit 
tillräcklig och att verksamheten från ekonomisk synpunkt inte har bedrivits på ett helt 
tillfredsställande sätt. (Rapporten återfinns bland inkomna skrivelser) 
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Information om en årlig aktivitetsvecka benämnd som ”Malmö möts”. Malmö möts är ett 
forum där Malmö stad, civilsamhället, förtroendevalda och internationella aktörer 
tillsammans kan manifestera, utveckla och dela kunskap om demokrati, antirasism och 
mänskliga rättigheter. Genom att samla befintliga och nya initiativ under en specifik 
tidsperiod under året ska staden skapa en plattform för erfarenhetsutbyte och diskussion 
med målet att stärka demokratin och Malmöbornas delaktighet.   

I veckan uppmärksammande media en lex Sarah-anmälan som arbetsutskottet skickat till 
Inspektionen för vård om omsorg (IVO). Händelsen rör en situation där både en brukare 
och personal hamnat i situationer där det uppstått risk för liv och hälsa vid dem 
närliggande järnvägsövergången. Direktör informerar om händelsen, genomförd utredning 
och förvaltningens arbete för att erbjuda den enskilde goda livsvillkor. Information ges 
även att förvaltningen skickat in rättelser till SDS rörande artikeln som publicerats i 
ärendet, vilket inte beaktats.  

Konstlyftet är ett samarbetsprojekt mellan Malmö Konsthall (kulturförvaltningen), MKB 
och funktionsstödsförvaltningen. Projektet riktar sig till vuxna med kognitiva eller fysiska 
funktionsvariationer och har sedan 2011 möjliggjort konstnärlig utveckling i både ateljé- 
och offentliga miljöer. Den senaste platsen som fått offentlig konst inom ramen för 
konslyftet är Gubbabacken i Gullviksborg där tolv nya konstverk nya pryder området. 
Konstverken finns att uppleva på plats på Gubbabacken i Gullviksborg, med ingång vid 
Gubbabackens förskola där en QR-kod leder till en digital karta där du kan läsa mer om 
varje verk.   

Den 21 maj 2025 uppmärksammades åter Hälsodagen. Det tredje året i rad som 
förvaltningen, tillsammans med Motus dagliga verksamhet, uppmärksammar dagen för att 
inspireras kring hälsa på ett roligt sätt. Evenemanget hölls på mellan 10:00 och 15:00 på 
Öresunds Funkis, Ribersborgsstigen 6. Dagen bjöd på strålande sol och många deltagare 
som bland annat gjorde Rörelse för hälsa-loppet, träffade FIFH och Fritidsbanken, 
provade på sittgympa och lyssnade till artister från Funkisfesivalen. 

Direktör påminner att Malmö stad tillsammans med Lokalt forum, Malmö Universitet och 
Region Skåne en temadag med föreläsningar, med fokus på psykisk hälsa kommer att 
uppmärksamma dagen för psykisk ohälsa den 10 oktober 2025. Program för dagen 
kommer i augusti men notera gärna datumet i era kalendrar redan nu. 

Avslutningsvis berättar direktör om förvaltningens medverkan på Malmöfestivalen 2025 
som planeras och genomförs tillsammans med de föreningar inom funktionshinderområdet 
som förvaltningens samarbetar med. I år blir det ännu större tält och ännu fler aktiviteter. 

Beslutsunderlag 
• Presentation FSN 2025-05-26 - Månadsrapport för maj 2025
• Information om Funkisfestivalen på funktionsstödsnämndens sammanträde 2025-

05-26
• Presentation FSN 2025-05-26 - Om Funkisfesivalen och Malmös deltävling
• Presentation FSN 2025-05-26 -Om Funktionsstödsförvaltningens arbete med

Funkisfestivalen
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